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Motion till Landstingsfullmäktige 
 
 
Utveckla psykiatrins beroendeenhet 
 
Missbruk och riskfyllt bruk av alkohol, narkotika mm utgör betydande folkhälsoproblem. Därför 
ska landstinget arbeta för att förändra attityder och vanor och samverka med andra aktörer för att 
påverka normer, exempelvis att alkohol inte ska vara tillgängligt för minderåriga ungdomar. 
Narkotikamissbruk ökar risken för både medicinska och sociala skador samt en för tidig död. En 
klar ökad risk för psykiska sjukdomar finns hos personer med narkotikamissbruk. 
Sjukpenningdagarna ökar och en av de vanligaste orsakerna till sjukskrivning är psykisk ohälsa. 
Förutom mänskliga finns och samhällsekonomiska vinster om man kan förebygga och tidigt 
behandla. Det är viktigt att genom olika insatser minska beroendet av alla former av missbruk. 
 
Psykiatrins beroendeenhet har fått en kraftig ökning av besökare. Enligt uppgift från Nämnden 
för psykiatri och habilitering har antalet besökare till beroendeenhetens mottagning ökat från 653 
besök 2010 till 3720 besök 2014. 
Lokalfrågan för beroendeenheten måste också få en ändamålsenlig och långsiktig lösning. 
I Landstingsplanen finns förslag om att ta fram en strategi och organisation för beroendeenheten. 
Att beroendeenhetens nämns i landstingsplanen är positivt men dess framtid borde behandlas 
mer skyndsamt. 
 
Psykiatrins beroendeenhet borde med anledning av hårt besökstryck, behov av ökade personella 
resurser, ändamålsenliga lokaler mm få högre prioritet i planeringen. 
  
 
 
Med anledning av ovanstående yrkas 
 
Att  beroendeenhetens nuvarande situation beaktas och åtgärdas med högre prioritet och där 

behovet av personella resurser och ändamålsenliga lokaler beaktas. 
 
 
 
Gustav Nilsson (M) 
  
 
 
 
 
   
 
 


